

Protokoll fört vid styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund

Tid: tisdag 23 maj kl 18:30 Plats: Borås, Viskastrandsgatan 3-5

1. Thomas öppnar mötet

2. Bengt justerar protokollet

3. Vi godkänner föregående protokoll

4. Ekonomi, årets resultat

Bengt redovisar årets resultat, vi kommer göra en vinst på ca 7500 jämfört med budgeterat underskott på ca 6000. Främst beror detta på ökat medlemsantal och minskat antal startande par i DM-kvalen.

5. Ekonomi, budget för 2017–2018

Vi diskuterar nästa års budget. Flera lokala klubbar håller återkommande nybörjarkurser som genererar nya I-medlemmar, just nu har distriktet 158 I-medlemmar varav ca 100 förvandlas till betalande medlemmar inför nästa verksamhetsår. Alla dessa löser inte medlemskort men vi tror att mängden medlemmar fortsätter på nuvarande nivå.

När det gäller DM-kval har vi tappat stort i veteran och öppna par. Vi gör en budget med en trolig återhämtning i dessa grenar.

Till hösten kommer den nya lagboken. SBF har utbildning i de nya lagarna i Örebro 12-14 januari 2018. Vi planerar att skicka tävlingsledare som är aktiva på våra DM-finaler.

VBF planerar för en ny lagtävling liknande den som spelades i Alingsås 22 april.

6. Rapport från SBF

Ann rapporterar från senaste styrelsemötet i Falkenberg. Nytt 5-årsavtal med Conventum i Örebro är nästan klart.

Totalt 22 913 medlemmar, minskar något.

7. Ny lagtävling Alingsås

Hans berättar om jubileumstävlingen i Alingsås, välbesökt med 18 lag. Väldigt uppskattat, flera medlemmar har visat sin uppskattning till både Alingsås och Västergötland. Vi diskuterar olika sätt att fortsätta tävlingen, och att öka distriktets del i sponsringen som var 3000 kr i år. Handikappet i tävlingen bör ses över.

8. Kontakt med distriktets klubbar

Den mesta kontakten sker vid olika typer av tävlingar och olika typer av medlemsfrågor, främst direkt till olika medlemmar i styrelsen.

9. Spelprogrammet 2017–18

Vi går igenom spelprogrammet och preliminära orer, läggs ut på hemsidan så fort som möjligt. Vi skickar ut inbjudan till DIV4 i god tid. DM-lag och DIV4 går igenom på nästa styrelsemöte 16 september.

10. Tidpunkt för nästa styrelsemöte

Årsmötet 2017-09-16, 10:00, Kvänums klubblokal i Fyrunga

11. Övriga frågor

a. Vi diskuterar riksstämman i höst, deltagare beslutas vid årsmötet.

b. Vi beslutar att dela ut Diplom till två tidigare ledamöter, görs på årsmötet.

12. Thomas avslutar mötet

---

Bo Roos

---

Justeras Bengt Larsson